
 

 

 

Verslag van de 19e Algemene Ledenvergadering van Coöperatie deA 
Woensdag 17 november 
Locatie: thuis, via Zoom 
 
Aanwezig of vertegenwoordigd: 62 leden 

 

 
1. Welkom en opening 

 
De voorzitter, Fun Hendriks, opent de ALV vergadering en heet iedereen van harte online welkom. 
Hij had gehoopt fysiek bij elkaar te kunnen komen, echter gezien de stijgende corona cijfers moeten 
we dat niet willen. De vergadering wordt voor de vierde keer via Zoom gehouden. 
 
De voorzitter legt kort de Zoom werkwijze uit. 
- Karel Marttin is Zoom moderator vanavond. 
- Verzoek aan iedereen  om zijn naam te vermelden (… puntjes, rename). 
- Iedereen wordt door de moderator gemute/microfoons staan uit. 
- Vragen kunnen via de chat gesteld worden. De moderator houdt de chat in de gaten. 
- Wanneer je het woord krijgt, dien je jezelf te unmuten/microfoon aanzetten. 
- Stemmen gebeurt via de poll: ja, nee of onthouden. Proefleden hebben geen stemrecht. 

 
 
2. Mededelingen 

 
a) Stemmen. Proefleden hebben geen stemrecht en nemen geen deel aan stemmingsrondes. 

Vier leden hebben een volmacht afgegeven aan o.a. bestuur en secretaris. 
 

b) Actuele stand aantal leden, participaties, klanten energiebedrijf en projectdeelnemers. 
In 2012 gestart met 250 leden, nu 464 leden dat is zonder de proefleden. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Pagina 2 van 7 
 

3. Verslag vorige vergadering 21 april 2021 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
Het verslag wordt met dank aan de notulist, Jacqueline Pol, vastgesteld. 

 

4. Presentatie over energiearmoede door Floriske van Geest 
 
Floriske van Geest, energieregisseur, geeft ons inzage in het onderwerp energiearmoede. 
Energiearmoede betekent dat je meer dan 10% van je inkomen kwijt bent aan energie. Om geld te 
besparen nemen mensen drastische maatregelen, b.v. door hun huis te verkleinen door slechts één 
ruimte te verwarmen. In Apeldoorn zijn 6.000 inwoners met een laag inkomen en zij wonen veelal in 
een woning met minder energetische kwaliteit. 

 
De kansen die de energietransitie biedt, zijn o.a.: 

- Lagere energierekening 
- Warmere woning & comfort 
- Verbeterde gezondheid 
- Sociaal isolement verminderen. 

 
Dit betekent dat huizen dienen te verduurzamen en energiearme huishoudens ontzorgd dienen te 
worden. Dit gebeurt via energiespreekuren in Zuid in samenwerking met spreekuur Sociaal 
Raadslieden. De Fauststraat in de wijk Zevenhuizen heeft een pilot waarop gestuurd wordt om 
gedrag, gewoontes en leefgewoontes te veranderen. 
 
De energieconciërges gaan buurt voor buurt door in Apeldoorn om mensen met koopwoningen van 
advies te voorzien. 
 
De komende winter gaat deA met 50 of 60 gezinnen aan de slag om de energierekening te verlagen. 
Er wordt naar bewoners gezocht met een hoge energierekening. Er wordt tevens samengewerkt met 
Humanitas, de Kap, woningcoöperaties, Stimenz, Centenkwesties etc. 
 
De voorzitter dankt Floriske voor haar inbreng van dit actuele onderwerp dat erg ingrijpt op het 
gedrag en leven van mensen. Het veranderen van gedrag kost tijd. 
 

5. Bestuurssamenstelling 

a) Afscheid van bestuurslid Jacqueline Pol. Zij is een flink aantal jaren secretaris in het bestuur 
geweest; we nemen met veel dank afscheid van haar als bestuurslid. 
De voorzitter bedankt haar voor haar inzet in de afgelopen jaren. Jacqueline heeft het met 
veel plezier gedaan en doet vooral een oproep aan vrouwen om zitting te nemen in het 
bestuur, anders wordt het een mannenclub en dat zou janmer zijn. 

b) Het bestuur is met enkele leden in gesprek over versterking van het bestuur. Kandidaten 
blijven welkom, met een accent op verjonging en een betere vrouw/man verhouding in het 
bestuur. Formele bestuursbenoemingen komen in de voorjaars-ALV in april 2022 aan de 
orde. 
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De voorzitter meldt dat in het voorjaar 2022 Paul Fluitsma (penningmeester) en Willem 
Meurs afscheid nemen. Ook hij doet nogmaals een oproep aan de leden om in je netwerk te 
kijken naar vrouwen en jongeren voor de nieuwe bestuursfuncties. 

 

6. Lidmaatschap 2.0, inclusief wijziging van statuten 
 
Voor de statutenwijziging is de aanwezigheid van ruim 300 leden (2/3) vereist. Dat aantal hebben we 
niet gehaald en daarom zal op 9 december online een tweede ALV vergadering worden belegd 
waarin met tweederde meerderheid kan worden besloten, ongeacht het aantal aanwezigen. 

Op 9 december ligt ter besluitvorming voor: 

1. Wijziging van de statuten 

2. Een nieuw contributiebesluit 

3. Wijziging van het Participatiereglement 

 
Uitgangspunten lidmaatschap 2.0: 

- Eenvoudiger en laagdrempeliger 
- Tarief naar keuze 
- Geen verplichte participaties 
- Lidmaatschap verplicht bij deelname aan projecten. 

 
Vraag: Bart Dik vraagt of er een bedrijvenlidmaatschap komt. 
Antwoord: Bedrijven kunnen lid worden. In het jaarplan 2022 worden er bijzondere dingen voor 
bedrijven gedaan. 
 
Vraag: Marleen Kwast heeft een vraag over de financiën. 
Antwoord: De verwachting is dat 80% van de leden een contributie van € 25,00 blijven betalen, 10% 
zal kiezen voor € 10,00 en 10% voor € 50,00. De penningmeester meldt dat circa 10% wellicht zijn 
participaties wil inwisselen. We verwachten echter met deze werkwijze een behoorlijk aantal nieuwe 
leden en een beter evenwicht. 
 
Vraag: Wilma Pothoven stelt een vraag over het wijzigen van de algemene statuten in 
verband met WBTR, online vergaderen en iedere 10 jaar statuten wijzigen. 
Antwoord: De penningmeester meldt dat het de aandacht heeft en dat het tijd vraagt. Aan de WBTR 
wordt gewerkt, eventueel biedt een bestuursreglement hiervoor een oplossing. Het bestuur is niet 
voor de suggestie om de drempel voor statutenwijziging ingrijpend te verlagen. 
 
Het contributiebesluit wordt losgekoppeld van de wijziging van de statuten. Dit betekent dat er nu 
een besluit wordt genomen over het contributiebesluit. 
De voorzitter vraagt de leden in te stemmen met het wijzigen van het lidmaatschap. 
 
Ik stem in met de wijzigingen van het lidmaatschap 
Voor 89% 
Tegen 9% 
Onthouden 4% 
Het merendeel van de leden stemt in met de wijzigingen van het lidmaatschap. 
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Zoals eerder vermeld is dit wel een formeel besluit voor een nieuw contributiebesluit, maar nog 
geen formeel besluit voor het wijzigen van de statuten en participatiereglement. Het is wel een 
signaal om dit te vervolgen; op de extra ALV van 9 december zal formeel worden besloten. 

 

7. Jaarplan en begroting 2022 

Jaarplan en begroting 2022 worden mondeling toegelicht door respectievelijk Michael Boddeke 
(directeur Energiebedrijf) en Paul Fluitsma (penningmeester bestuur). 
 
deA is al meer dan 10 jaar onderweg. Het jaar 2022 is een sleuteljaar met het 10-jarig jubileum als 
punt van reflectie en vooruitkijken. Het nieuwe businessplan gaat een nieuw vergezicht voor de 
komende 10 jaar formuleren. Er is een mooie organisatie opgebouwd. Belangrijk voor nu is hoe 
houden we mensen vast en voorzien we ze van werk. Eind 2022 hopen we op minimaal 1.000 
leden. 
 

Een sterke en vitale coöperatie 

 
 

Energie in eigen hand 
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Verder richt deA zich op de warmte transitie, RREW afspraken nakomen, dienst Duurzaam Huis ook  
voor Midden- en Klein bedrijf en diensten ontwikkelen zodat deA zichzelf kan bedruipen. 
 
 

Warmte transitie 

 
 

 
 
 
 
Vraag: Er wordt de zorg uitgesproken over de overbelasting van het net. 
Dit is inderdaad een zorg. Voor zonnepark Brinkerweg worden al batterijen voor opslag bijgeplaatst. 
Ook deelauto’s worden erin meegenomen. Als saldering er af gaat wordt opslag belangrijk. 
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Begroting 2022 

 
De penningmeester meldt dat het resultaat na belasting € 6.668 bedraagt.  
De personeelskosten zijn zo veel mogelijk verrekend zodat ze drukken op het project waar ze 
betrekking op hebben.  
Voor de projecten Duurzaam Huis,  Bedrijven Duurzaam Bedrijf en Dak op Zon geldt dat nog veel 
onduidelijk is, daarom is de helft van de verwachte omzet meegenomen in de cijfers (een 50% 
risicofactor).  
In de eerste helft van 2022 wordt het RREW project in mei/juni afgerond. De begroting biedt nieuwe 
kansen en uitdagingen.  
 
De balans wordt door de penningmeester kort doorgenomen.  
De laatste Zon op School financiering wordt binnenkort terugbetaald aan de deelnemers.  
deA bankiert bij de Rabobank, niet de meest duurzame bank van Nederland. Echter de voordelen 
wegen vooralsnog op om bij de Rabobank te blijven. Zo is de incasso via de Rabobank gemakkelijk. 
Voor Buurtstroom is echter gekozen voor de Triodos bank.  
 
De voorzitter dank beide heren en vraagt de leden het Jaarplan 2022 en de begroting vast te stellen. 
 
 
Ik stem in met het jaarplan en begroting 2022 
100% akkoord. 
 
De voorzitter dankt iedereen en meldt dat we een ambitieus jaar ingaan. 

8. Rondvraag 
 

Vraag: Erik Vos kunnen we als deA de nieuwe hal op het Marktplein vol leggen met 
zonnepanelen als de gemeente dat niet doet? Wellicht kan ieder lid een zonnepaneel voor 
zijn/haar rekening nemen. 
Antwoord: Er zal een bericht naar de gemeente worden gestuurd. 
 
Jasper van Alten, voorzitter van de Coöperatieraad, heeft een vacature binnen de 
Coöperatieraad. Deze komt binnenkort op de website. Een lid van de Coöperatieraad hoeft geen lid 
van deA te zijn.  
 
Gertine Wilders, communicatiemanager, doet een oproep voor de vacatures op de website. 
Naast bestuursleden zijn er ook functies beschikbaar als energieconciërges, 
warmtebeeldmedewerkers etc. Geef het door! 
 
Gerard Kolkman meldt dat er een groot dakvlak aan hem is aangeboden. Meer informatie 
volgt. 
 
Marleen Kwast doet een pleidooi voor het ontzorgen. 
Bij haar in Ugchelen zijn asbestdaken verwijderd. Misschien dat dezelfde werkwijze ook bij energie 
kan helpen. 
 
Robert Jan Jonker heeft zich aangemeld voor de vacature in het bestuur van de Coöperatie 
Buurtstroom. 
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